
ALV  13 april

Om half 6 is de avond gestart met een maaltijd, heerlijke knolselderij soep met brood en 
verschillende hapjes. Hiervoor kon men zich van tevoren opgeven.

Het was een gezellig samenzijn.

Vervolgens werd de De VPRO Tegenlicht documentaire van  Antropoceen naar Symbioceen vertoond.
Na de film ontstond er een levendig gesprek onder de aanwezigen over dit onderwerp.

Wat kunnen wij vanuit het Nivon uitdragen en bijdragen? Onze voorzitter heeft naar aanleiding van 
de film twee  nieuwe activiteiten georganiseerd. Op 20 mei een bezoek aan de Moerasplanten en 
Stinzentuin in Westbroek met een lezing en op 10 juni een bezoek aan landgoed Renova. De 
fietstocht is in samenwerking met de afdeling Gooi en Eemland en het Koos Vorrinkhuis 
georganiseerd.  Aankondigingen en meer info hierover zijn te vinden op de website van Nivon 
Utrecht.

Om 19:30 begon onze Algemene Ledenvergadering

Er waren 11 aanwezigen.

Nelly Manders, Yvonne Abels, Margreet Reiche, Wim Klijn, Eugene van Well, Wobke van der Kolk, 
Klaas Smit, Saskia Destombes, Ria Spelbos, Ans Sengers en Rene Smit

1 Ingekomen stukken en mededelingen

Nelly Manders is als penningmeester aftredend en Saskia Destombes, tijdelijk ingevallen als 
secretaris toen vorige jaar de aangestelde secretaris uitviel, is ook aftredend als invalsecretaris. 
Maar blijft aan als bestuurslid als coordinator buitenactiviteiten, wat ze al uitvoerde. De 
secretaristaken worden voorlopig onder het bestuur verdeeld. Functie penningmeester is nog 
vacant

Er is gestart met maandelijkse museumbezoeken. De eerste was op 4 april  de volgende vindt 
plaats in mei, maar deze datum was nog niet bekend.   

2  Verslag ALV 2022   

Het verslag is unaniem goedgekeurd

3  Begroting 2023 en financieel jaarverslag                   

Nelly Manders heeft eea uitgebreid toegelicht. Ter sprake kwam dat wij, toen wij nog in pand 
Rotsoord verbleven, dit pand ons gratis ter beschikking is gesteld vanuit de gemeenten en wij 
inkomsten uit verhuur hadden. We hebben nu geen inkomsten meer. We moeten nu in tegenstelling 
tot toen huur betalen. In pand Rotsoord betaalden we geen huur. Giften van 4000 euro kregen we 2 
of 3 jaar achtereen, nadat we van de Archimedeslaan naar de Boorstraat verhuisden, waar we veel 
meer aan huurkosten kwijt waren. Dit jaar niet meer. We krijgen vanuit het landelijk bestuur 
Amsterdam een bijdrage van 1000 euro en 1,60 euro per lid. We zijn vorig jaar verhuis naar pand 
Vechtensteinlaan, omdat de huur van pand Boorstraat te hoog werd. De verhoging ivm de 
toenemende energieprijzen en de daarmee gepaard gaande kosten, konden wij niet langer 
opbrengen. We betalen nu per maand €285,- inclusief gas, licht en water. We huren van AdHoc 



Leegstandsbeheer. Dit betekent dat we mogelijk op termijn wederom naar andere ruimte uit moeten
zien, als voor dit pand een andere bestemming komt. Maar zover is t nog niet.

Aandachtspunt is dat we interen op ons geld. De bijdrage vanuit Amsterdam is net genoeg om de 
huur te kunnen betalen. We hebben nog eigen geld, maar dat wordt zienderogen minder. Over 5 jaar
zijn onze reserves op, als er geen andere inkomsten zijn. De bijdrage vanuit Amsterdam bedraagt 
€1,60 per lid. Het basisbedrag voor elke afdeling is €1000. Aan t landelijke is door ons €10.000 
geleend. Hiervan hebben we €2000 terug. Dus nog €8000 te goed.

De NivonRaad is t hoogste bestuursorgaan. Tweemaal per jaar vindt de NivonRaad plaats. Hier wordt 
t beleid bepaald.

Onze federatie is een vereniging. De activiteiten worden hieruit bekostigd. Er is ook een Stichting tot 
behoud van t Nivon Centrum. Hieruit worden de huur en de schoonmaakkosten bekostigd. Bestuur 
van de stichting is ook het bestuur wat door de leden op de ALV gekozen is. Nogmaals als 
aandachtspunt dat we nog 5 jaar met ons geld onze afdeling kunnen runnen. Wordt tot ook een 
aandachtspunt naar het Landelijk bestuur toe.

4  Verslag kascommissie

De kascommissie heeft geen opmerkingen over de opgestelde begroting en het financieel jaarverslag.
Rob Hoefste en Ria Spelbos nemen komend jaar zitting in de kascommissie. Zij hebben akkoord 
gekregen op de ALV.

Leida Schuringa heeft aangegeven voor in ieder geval komend jaar de financiële administratie te 
willen doen , maar geen bestuurlijk penningmeesterschap. Wim Klijn wordt ingewerkt voor 
overname van het penningmeesterschap. Hij beslist nog of hij definitief het penningmeesterschap op
zich gaat nemen. Een mandaat is gevraagd op de ALV om, als hij besluit het penningmeesterschap 
aan te gaan, hij officieel tot penningmeester benoemd wordt. Hieraan is akkoord verstrekt. Er hoeft 
dan geen aparte Ledenvergadering plaats te vinden hiervoor.

5 Bestuur

Yvonne Abels treedt toe tot het bestuur als Algemeen bestuurslid. De huidige penningmeester treedt
af en evenzo de interim secretaris. De secretaristaken worden voorlopig verdeeld onder het bestuur. 
Hierover is overeenstemming. Het penningmeesterschap is in voorbereiding. Er wordt ook 
ondersteuning gegeven vanuit het landelijk bestuur. Hiervoor is akkoord gegeven vanuit het 
landelijke NIVON.

In de NivonRaad hebben dit jaar Eugene van Well, Madelon Haanskorf en Saskia Destombes zitting. 
Reserve zijn: Yvonne Abels, Klaas Smit en Wobke van der Kolk.

6  Concept jaarverslag 2022

Goedgekeurd.

7  Nieuwe activiteiten

Er is een 2e impuls gegeven aan de Levensverhalen club. In april 2022 is een start gemaakt met 
maandelijkse etappes op de 1e zaterdag van de maand van het Marskramerpad. In april 2023 is een 
eerste museumactiviteit geweest. De bedoeling is elke maand een museumactiviteit. Op 20 mei is 
een activiteit georganiseerd en wel een bezoek aan de Stinzen tuin in Westbroek met een 
interessante lezing. Men kan per fiets deze activiteit bezoeken. Op 10 juni staat een bezoek aan het 
landgoed Renova gepland. Per fiets naar Koos Vorrinkhuis, vanwaar er naar Renova gewandeld 



wordt. Beide activiteiten staan vermeld op de website van Nivon Utrecht. Inschrijven kan ook op de 
inschrijfformulieren tijdens de ALV.

8  Rondvraag en WVTTK

Truus Versluis wil ook graag museumbezoeken ondersteunen cq organiseren. Er wordt contact 
hierover opgenomen met Truus.

Margreet Reiche gaat eveneens na de maand juni een museumactiviteit begeleiden.

De ALV werd unaniem als zeer prettig en ontspannen ervaren. Een stevig applaus als einde van de 
vergadering.

Na de ALV was nog tijd voor een gezamenlijk bijeenbrengen onder het genot van een drankje. Een 
gezellige afsluiting van deze geslaagde avond


